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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Akkumulátorgyártáshoz kapcsolódó üzem érkezik 
Szolnokra?" 

 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Ön azt nyilatkozta, hogy Szalay Ferenc szolnoki polgármesterrel hamarosan bejelentést tesznek egy
városba  érkező  nagyberuházásról.  Rossz  érzésünket  tovább  erősíti,  hogy  a  polgármester  még
februárban kínai befektetőkkel tárgyalt, és Önnel is találkozott akkor a Karmelita kolostorban. A
polgármester úr Facebook-posztjában sem tagadta akkor, hogy akkumulátorgyárról tárgyalt volna,
csupán annyit írt, hogy "egyetlen gyár, semmilyen technológia nem kaphat engedélyeket, amíg nem
felel meg a szigorú uniós és magyar törvényeknek".

Ismerős  forgatókönyv… Véleményünk szerint  minden jel  arra  utal,  hogy a kormány egy újabb
akkumulátorgyárat akar hazánkba telepíteni, most éppen Szolnokra.

Az a sors vár tehát a szolnokiakra, mint a gödiekre, az iváncsaiakra, vagy épp a komáromiakra:
szennyezett  talajvíz,  elviselhetetlen zajszennyezés, üzemi balesetek sora.  A hatóságok ugyanis a
jelenleg  működő  akkumulátorgyárak  környezetkárosító  és  emberi  egészséget  veszélyeztető
működésének sem tudnak gátat szabni. Önök pedig ahelyett, hogy szigorítanák a szabályozást és a
szankciókat, vagy épp erősítenék a hatósági rendszert, neoliberálisokhoz illő módon sorra jelentik
be az újabb és újabb környezetszennyező beruházásokat.

Láthatóan a helyi lakosok érdemi bevonása itt  sem fog megtörténni,  ahogy a korábban említett
településeken  sem  történt  meg.  Egyszerűen  csak  közlik  velük,  hogy  jön  a  következő
akkumulátorgyár.



Miniszter Úr, kérem, válaszoljon egyértelműen!

Akkumulátorgyártáshoz kapcsolódó üzem érkezik Szolnokra?

Ha a helyi lakosok ellenzik ezt, hajlandó-e a kormány elállni a beruházási tervétől?

Helyben már most is munkaerőhiány alakult ki, ki fog az adott üzemben dolgozni?

 

Válaszát előre is köszönöm!

 

Budapest, 2023. november 23.                                           Bakos Bernadett
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